
Dagsorden for bestyrelsesmøde d. 29/2-2016 

Tilstede: Anne-Mette, Allan, Hanne, Mette R., Lene, Morten, Steen, Maj-Britt & Lars 

Fraværende: Sandie 

1. Sportschef 15 min 

Ad. 1 

Klaus ønsker at have sin journalistpraktik i klubben. De 200 timer er ulønnede. Klaus vil tage sig af artikler til 

avisen, de sociale medier og PR udadtil. Praktikperioden løber fra 1/8 -  ca. 15/12-16. 

Vi vedtager, at Klaus har sin praktikperiode her på 200 timer. 

Konkurrenceafdelingen har lavet Bobbelarrangement, og foredrag med diætist for K1 & K2. Der arbejdes på 

at tilknytte en fysioterapeut til ”toppen” af konkurrenceafdelingen. 

Førsteholdet var på træningslejr i Hjørring med hjælpetræner Mark fra Hjørring. Fremadrettet vil Mark 

muligvis være gæstetræner/konsulent. Mads fremlægger et budget og timetal for Mark. Forslaget 

rundsendes til bestyrelsen. 

 

2. Godkendelse af referat 10 min 

Ad 2. 

Referatet er godkendt. 

 

3. Ny kontrakt Mads 15 min. 

Ad. 3 

Efter få tilrettelser har Mads underskrevet en ny kontrakt, der træder i kraft d. 1/8-16 og løber til 31/7-19.  

 

4. Trivsel ved Hanne 15 min. 

Ad. 4 

K2’s træningslejr er aflyst pga dårlig opførsel  på sidste lejr træningslejr.  

Tonen i omklædningsrummet blandt konkurrencesvømmerne er hård.  

Mads og Mette laver et udkast til en trivselsvurdering og tager fat om de potentielle problemer, der måtte 

være. 

Ingen fotografering i omklædningsrummet skal håndhæves. F.eks skal det håndhæves i forlængelse af 

kontingentbetalingen og FAQ. 

 

5. Generalforsamling og dato 10 min ved Lars 

Ad. 5 

Datoen for næste generalforsamling er sat til d. 16/4 kl. 10. Vi serverer te, kaffe og rundstykker. 

Generalforsamlingen annonceres også på facebook. Det er vigtigt at få kandidater fra svømmeskolen. 

Formanden sender indkaldelse til generalforsamlingen ud. 

Der indstilles følgende kandidater: Morten Bundgaard, Janne Jonsen og Anne-Mette Nedergaard..  

Forslag om kandidater føres til forretningsorden.  



Manglende referater fra de forskellige udvalg skyldes ofte telefonmøder og solo-opgaver. 

Vi diskuterer tonen i bestyrelsen og manglende deltagelse ved Spektrum Odder Cup. 

Vi forsøger at rense luften. 

 

6. Nyt fra udvalg. 40 min 

Ad. 6 

Svømmeskolen:  

Afventende ift svømmeskoleleder. Ajourført administrative opgaver. Flytning og nedlæggelse af hold 

diskuteres pga klubbens forholdsvise lave medlemsantal. Bedre udnyttelse af vandtid.  

Skal lønnen forhandles? Det er svært at skaffe trænere. Eller er det? 

K-udvalget: 

2000 starter. Det bliver det største og forhåbentligt bedste stævne, vi har lavet. Tordenskjolds soldater 

udfører langt de fleste og største opgaver. Det er svært at få hjælp til weekenden. 

Forældrehjælp skal måske rekrutteres hos Bobler og Talenter. 

 

Personaleudvalget: 

Træner mangler til babysvøm om fredagen kl. 15.30. 

Forretningsordenen: skal tilrettes, så den stemmer overens med virkeligheden. Vi gør ikke noget lige nu, da 

der kun er en måned til generalforsamlingen. 

 

Ansættelsesudvalget: 

Der er samtaler til svømmeskolelederjobbet på onsdag. To personer er indbudt til samtale: Tea og Betina. 

Jobannoncen trykkes i Odder Avis og Horsens Folkeblad, hvis ikke en af kandidaterne ansættes. 

 

Aktivitetsudvalget: 

Arbejder på en minitræningslejr for Talenterne. 

Foreslår, at klubben deltager i Danmark Dejligst – forslaget vedtaget. Bestyrelsen bakker op.  

 

Formand. Ny sæson, møde med Spektrum, Tlf,mail,  indberettelse af løn 

Kort reference til fællesmøde med Spektrum. Spektrum Odder er økonomisk bundet af en ekstraregning for 

nyt anlæg i svømmehallen. 

Lars fremsatte ønske på mødet om mere klubliv i og omkring svømmehallen. Lars arbejder på løsninger til 

klublokale. 

Ønske om ”renovering” af de sorte striber på bunden af bassinet – krav fremsættes til Bo og Jens. 

Sæsonopstart skal bemandes efter jul ligesom efter sommerferien.  

Indberettelse af løn skal strammes op. Lønnen skal indberettes hver måned. 

Kontrol med lønnen skærpes. 

Medlemstelefonen er givet godt ud. 

Kasserer. Investeringsforslag, avisartikler 

Forslag: Screening af 10-15 svømmere i Esbjerg. 1810,- pr. svømmer. Forslag om delvis egenbetaling. 

Vedtaget: Mads udvælger de svømmere, der har gavn af en screening. Der er en egenbetaling på 200,- 



Forslag: Højere løn til svømmetrænerne. 

Vedtaget: Timeløn på 115,- vedtaget. Krav om kursus. 

Forslag: Ipads eller mini pc 

Forslag: Badedyr 

 

7. Mandatoplæg ved Hanne 15 min 

Ad. 7 

Udskydes 

8. Årshjul 90 min. 

Udskydes 

 

Forventer alle udvalg har gjort det færdig. 

 

Morten dit punkt ang Tea der har søgt som Svømmeskoleleder kommer ikke med, da ansættelses udvalget 

har snakket om dette, og er klar over det. Men tak for input 

 

  

 

Lars 


